

EXHIBITOR PROFILE

Top international and local perfume designers

Local and international perfume companies

Specialist perfumers

PRODUCTS ON DISPLAY



Arabian
perfumes



Oud



Oud oil



معرض الإمارات
العطور والعود
UAE PERFUMES & OUD
EXHIBITION

Book Your Space

ENQUIRE NOW!

Mariem Boulaabi
mariem@expo-centre.ae
+971 6 599 1109



The perfect
الوجهة الأمثل
destination for
لعشاق العطور الأصيلة
authentic perfume
في دولة الإمارات
enthusiasts in the UAE

OCTOBER 6-14, 2023

14-6 أكتوبر 2023

Organised by Expo Centre Sharjah تنظيم: مركز إكسبو الشارقة

UAE PERFUMES AND OUD EXHIBITION

A celebration of oriental Arabian fragrances

The UAE Perfumes and Oud Exhibition, in its first edition, brings together the finest brands of Arabian perfumes and oud in the Middle East and around the world at Expo Centre Sharjah from October 6 to 14. The event sets the stage for the largest gathering of the perfume industry's major manufacturers, traders and enthusiasts under one roof, showcasing a wide array of exquisite oriental Arabian perfumes and the most splendid types of oud that embody the authenticity of traditional Emirati heritage, created by renowned local and international perfume experts.



High-quality target audience

The UAE Perfumes and Oud Exhibition opens its doors to all perfume lovers, merchants and buyers, as it anticipates a large number of visitors, amidst an amazing traditional ambiance exuding with distinctive oriental scent that takes you to a captivating world of authentic Arabian fragrances. The exhibition allows you to promote and sell your products directly to your target audience, and communicate with customers to know their suggestions and feedback. The event offers an ideal platform to understand customers' diverse tastes and needs and help them choose the right perfumes that perfectly suit different occasions in their lives, as Arabic perfumes represent an essential element of local tradition and culture, and using these oriental fragrances stem from the values deeply rooted in the Emirati heritage and history.

An excellent opportunity to share expertise and experiences

The exhibition provides an exceptional opportunity for perfume experts and designers to share expertise and experiences on the industry's best practices to offer unique perfumes that meet the needs and preferences of customers, as well as provide the finest types of oud and oud products that are deeply rooted in the Arab culture and hold a special place in the hearts of the Emirati society.



A world of authentic fragrances at your fingertips

Arab and Emirati homes are filled with an impressive selection of perfumes, especially the oriental oud and oud oil, which are the most appealing to many. With the distinctive scent and high value of oud, it is also offered as a precious gift that embodies luxury, generosity and kindness. Currently, the perfume industry is witnessing an increasing demand for high-end Arabian fragrances like never before, and there is a huge market for different types of oriental scents, which will be featured at the UAE Perfumes and Oud Exhibition, making it an ideal destination to explore different varieties of Arabian perfumes, update your industry know-how and learn from the biggest players in the perfume industry.

An ideal destination to launch your new products

UAE Perfumes & Oud Exhibition is an exceptional destination for perfumers and enthusiasts who are interested in the latest high-end Arabian perfumes and scents, thus it is a perfect platform to give your new line of fragrance collections a big launch, apart from increasing the visibility of your existing products by presenting your exclusive collections to visitors from all walks of life. Showcase captivating scents intertwined with a rich history, evoking a nostalgic aroma of antiquity and the beautiful memories of the past. Share your knowledge and insights about the best methods to store perfumes, the notable differences between oud and oud oil, and the artistic designs of Arabic perfume bottles and packages with exquisite traditional touches that truly stand out to customers.

Arabic perfumes: Sophistication that emanates from a rich heritage

For centuries, oriental Arabian perfumes and oud products have earned the world's admiration and captivated perfume lovers with their unique look and enchanting scents that unveil a spirit of tradition and fuel a sense of warmth and happiness. The UAE Perfumes and Oud Exhibition highlights a wide array of Arabic perfumes with spellbinding scents, which serve as a vital part of the everyday life of Arabs and their various social occasions. The Arab perfume industry is witnessing rapid and continuous development to keep pace with the latest trends in the international markets, nevertheless it continues to preserve its ancient heritage and Arabic identity as oriental perfumes possess a distinct appeal that personifies elegance, luxury and sophistication, and reflects the highly distinguished legacy that is passed down for generations.



Sharjah: A Hub for Promising Opportunities

Sharjah, the cultural capital of the UAE, continues to establish itself as a promising global economic, commercial and investment hub, attracting talent and entrepreneurs from around the world as an ideal destination to showcase their services and products at major exhibitions and events hosted by Sharjah.

The Emirate is home to Expo Centre Sharjah, which has an impressive track record of hosting and organising highly successful events and exhibitions for the past four decades. Strategically located in the heart of Sharjah, the venue is equipped with 6 spacious conference halls and meeting rooms and 42,000 sqm of indoor and outdoor exhibition space, offering exhibitors a range of unique benefits, high-level services and numerous facilities and incentives that support the growth of their businesses.

NUMEROUS BENEFITS AWAIT EXHIBITORS

- 1 Develop new professional relationships
- 2 Increase brand awareness
- 3 Communicate directly with peers and consumers
- 4 Selling products directly and get customer reviews
- 5 Know the latest trends from renowned brands in the perfume industry

معرض الإمارات للعطور والعود يحتفي بالعطور العربية الأصيلة

يجمع معرض الإمارات للعطور والعود في نسخته الأولى أبرز العلامات التجارية المتخصصة في صناعة العطور العربية والعود في منطقة الشرق الأوسط والعالم، وذلك في الفترة من 6 - 14 أكتوبر 2023، في مركز إكسبو الشارقة. يحتضن المعرض تحت سقف واحد كبرى الشركات المتخصصة في صناعة العطور والتجار وكافة المهتمين في هذا المجال، ويعرض مجموعة واسعة ومتنوعة من العطور العربية الراقية وأجود أنواع العود التي تحاكي أصالة التراث الإماراتي العريق، والمصممة على يد نخبة من أبرز المتخصصين وخبراء العطور محلياً وعالمياً.



فرصة لتبادل الخبرات والمعارف

يوفر المعرض للمتخصصين والخبراء في صناعة العطور فرصة استثنائية تتيح لهم تبادل المعرفة والأفكار ومشاركة التجارب والخبرات حول أفضل الممارسات المستقبلية التي تسهم في الارتقاء بهذه الصناعة، بهدف توفير عطور متفردة ترضي كافة الأذواق وتلبي متطلبات العملاء، وضمان تقديم أرقى أنواع منتجات العود ودهن العود التي تشكل جزءاً لا يتجزأ من الثقافة العربية ولها مكانة خاصة في قلوب أبناء المجتمع الإماراتي.

الجمهور المستهدف

يفتح معرض الإمارات للعطور والعود أبوابه أمام كافة عشاق العطور والتجار والمشتريين، ويتوقع أن يستقبل أعداداً هائلة من الزوار وسط أجواء تراثية مذهلة تفوح بعبير معتق يحملك إلى عالم مبهر من العطور العربية الأصيلة. يتيح لك المعرض الترويج لمنتجاتك وبيعها لجمهورك المستهدف مباشرة، والتواصل مع المشتريين والاطلاع على آرائهم وملاحظاتهم حول منتجاتك، وكذلك التعرف على أذواق العملاء المختلفة واحتياجاتهم الشخصية بما يتيح لهم اقتناء عطور فاخرة تليق بكافة مناسباتهم العامة والخاصة، حيث أن العطور تمثل عنصراً مهماً من التقاليد والثقافة المحلية، وينبع استخدامها من القيم المتجذرة في الموروث الإماراتي والتراث الثقافي التاريخي.



عالم من الأصالة بين يديك

لا تخلو البيوت العربية والإماراتية من مختلف أنواع العطور، لاسيما الشرقية منها ومنتجات العود ودهن العود التي تجذب الكثيرين، ونظراً لقيمة العود، يتم تقديمه أيضاً كهدية ثمينة تجسد الفخامة والكرم والجود. وتشهد صناعة العطور طلباً متزايداً على العطور العربية الراقية والفاخرة أكثر من أي وقت مضى، وهناك بالفعل أسواق ضخمة لتجارة مختلف أنواع العطور، والتي يحتضنها معرض الإمارات للعطور والعود تحت سقف واحد، مما يجعله الوجهة المثالية لاستكشاف العطور باختلاف أنواعها وإثراء معرفتك بأسرار هذه الصناعة والتعرف على الرؤى والخطط المستقبلية لأبرز العلامات التجارية في عالم العطور.

العطور العربية.. أناقة نابغة من التراث الأصيل

على مدى قرون من الزمن، نجحت العطور العربية الشرقية ومنتجات العود في نيل إعجاب العالم وجذب اهتمام عشاق العطور بنفحاتها الفريدة وعبيرها الأخاذ التي تضفي طابعاً تقليدياً يستحضر إحساساً بالبهجة والترحاب. ويحتضن معرض الإمارات للعطور والعود مختلف العطور العربية ذات الروائح المنوعة والخلابة والتي تشكل عادة أساسية لا يمكن الاستغناء عنها في الحياة اليومية ومختلف المناسبات الاجتماعية. وتشهد صناعة العطور العربية تطوراً سريعاً ومستمراً لمواكبة أحدث اتجاهات صناعة العطور العالمية، غير أنها لا تزال تحافظ على تراثها العريق وهويتها العربية لاسيما أن للعطور الشرقية على وجه الخصوص جاذبية خاصة تجسد الأناقة والفخامة والذوق الرفيع، وتعكس الموروث الشعبي الغني الذي تتوارثه الأجيال جيلاً بعد جيل.



وجهة مثالية لإطلاق منتجاتك الجديدة

يشكل معرض الإمارات للعطور والعود وجهة استثنائية لصنّاع العطور والمهتمين بأحدث إصدارات العطور والروائح العربية الراقية، إذ يتيح لك إطلاق خط عطرك الجديد والإعلان عن منتجاتك الحالية والتسويق والترويج لها من خلال عرض العطور الحصرية المتميزة لأول مرة أمام الزوار من كافة الأعمار واستقبالهم بروائح عطرية آسرة مستمدة من تاريخ عريق، تحمل في طياتها عبق الماضي وذكريات الزمن الجميل. ويمكنك أيضاً إطلاق زوار المعرض على أفضل طرق تخزين العطور وأبرز الاختلافات بين العود ودهن العود، وإلقاء الضوء على التفاصيل الخاصة بتصاميم قوارير وعبوات العطور العربية التي تتألق بلمسات تقليدية تحبس الأنفاس وتجذب العملاء لاقتنائها لما لها من طابع تراثي أصيل.

الشارقة.. مركز الفرص الواعدة

تعتبر إمارة الشارقة العاصمة الثقافية لدولة الإمارات العربية المتحدة وتواصل ترسيخ مكانتها كمركز اقتصادي وتجاري واستثماري عالمي واعد، وتستقطب المواهب ورواد الأعمال من كافة أنحاء العالم باعتبارها الوجهة الأمثل لعرض خدماتهم ومنتجاتهم في المعارض البارزة والفعاليات الكبرى التي تستضيفها الشارقة. وتضم الإمارة مركز إكسبو الشارقة الذي يتمتع بسجل حافل في استضافة وتنظيم كبرى الفعاليات والمعارض الناجحة على مدى العقود الأربعة الماضية. ويتفرد المركز بموقعه الاستراتيجي في قلب الشارقة ويضم قاعات ربة وأجنحة عرض داخلية وخارجية تمتد على مساحة 42,000 متر مربع، ويقدم للعارضين باقة من المزايا المتفردة والخدمات رفيعة المستوى والعديد من التسهيلات والحوافز التي تسهم في دعم نمو أعمالهم.

فرص واعدة بانتظار العارضين

- 1 بناء علاقات تجارية جديدة
- 2 رفع مستوى وعي الجمهور بالعلامة التجارية
- 3 التواصل المباشر مع الشركات والعملاء
- 4 بيع المنتجات إلى الجمهور مباشرة والاطلاع على آراء وملاحظات العملاء
- 5 التعرّف على أحدث الاتجاهات التي تتبعها أبرز العلامات التجارية في صناعة العطور

المشاركون في المعرض

كبار مصممي العطور على المستوى الدولي والمحلي

شركات العطور المحلية والعالمية

خبراء وصنّاع العطور المتخصصين

أبرز منتجات المعرض



العطور العربية



العود



دهن العود



معرض الإمارات
العطور والعود
UAE PERFUMES & OUD
EXHIBITION

احجز منصفك الآن

للاستفسار، يرجى التواصل مع:

مريم بنت الأمين

mariam@expo-centre.ae

+971 6 599 1109